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pista de la Ravaleta, i que ella no sap com s’ha d’aplicar el protocol 
d’evacuació a l’escola, que ella sap el de la seua empresa.

El Sr. Zaragozà Muñoz  diu que l’ajuntament és el primer responsable i 
que ha d’avisar a emergències només sap alguna cosa.
El Sr. Alcalde diu que ha de ser la directora del col·legi.

El Sr. Sales Muñoz diu que el primer que ho ha de comunicar a 
emergències és la direcció d’escola i si la direcció d’escola ho comunica 
a l’Ajuntament, aquest, també ho ha de comunicar a emergències.
La Sra. Orient Julian diu que a la ludoteca hi ha una treballadora que 
depén de l’Ajuntament i és obligació de l’Ajuntament.

El Sr. Viol pregunta als membres del grup popular si quan es va obrir la 
ludoteca es va fer un pla d’evacuació.

La Sra. Orient diu que no n’hi havia, ni a la ludoteca ni a escola.
El Sr. Viol diu que  el PP, quan va governar i va obrir la ludoteca, no va 
fer un pla d’evacuació per a la ludoteca i açò era responsabilitat d’ells 
com a governants.

12/ El Sr. Sales Sales diu que en resposta a les preguntes del Sr. 
Sales Muñoz, que dels camins creu que ja va quedar clar perquè no 
s’havia començat  fins ara i es faran les actuacions que es podran per 
la situació econòmica; en quant a no tornar a fer insinuacions diu que el 
Sr. Sales Muñoz no ha de dir-li el que ell ha de dir o no ha de dir; pel que 
fa a no dirigir-se al Sr. Miguel Zaragozà, el mateix, que no els ha de dir 
a qui s’ha de dirigir,  i de les màquines de Diputació, que no fa ni quinze 
dies que li van dir que hi havia problemes tècnics, i que intentarien venir 
el  més  aviat possible.

13/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que en referència al que va dir el sr. 
Sales Sales, que torpedejaven tota la labor de l’ajuntament, que de 
setanta punts que s’han sotmès a l’aprovació del ple el Grup Popular 
ha votat en contra de sis, i eixa és l’oposició nefasta que fan.

El Sr. Sales Sales diu que ja es veu claríssimament el tipus d’oposició 
que estan fent i que prefereix no dir en eixe moment el que està 
pensant.

14/ La Sra. Montull Rodrigo diu que vol preguntar a l’oposició si saben 
que es fan a les Coves les jornades culturals a la plana de l’arc.

La Sra. Cristina Orient respon que les preguntes són per a l’Alcalde i 
no per a l’oposició.
La Sra. Montull diu que pareix ser que l’oposició no ho sap, perquè no 
els hem vist mai a cap acte cultural ni a la presentació de les jornades. 
La Sr. Montull diu que els ho volia dir perquè ho saberen.

15/ La Sra. Montull comenta que el Grup Popular va demanar un 
certificat de saldos al Secretari de l’Ajuntament a data 31-12-2006. 
Que aquestes dades que es van fer constar en aquest certificat s’han 
publicat a una pàgina web, “ elprogresdelescoves” i suposa que a esta 
pàgina web, les dades, les van facilitar els regidors del grup popular 
i vol fer un aclariment, perquè no són correctes i explica que que hi 
han una sèrie de saldos a favor que no són correctes. La Sra. Montull 
comenta que figura un saldo al Banesto de les Coves de 39.352 en 
positiu, correcte. Un saldo al BCL de 73.312, correcte. Un saldo a 
Bancaixa de 11.057 en positiu, correcte. Un saldo del compte dels 
Germans Folch de 90.151 €  en positiu i que és correcte i està nom 
de l’Ajuntament però tots sabem que eren uns diners que van dipositar 
els Germans Folch Traver a nom de l’Ajuntament per a destinar-los a 
fer la residència de la 3ª edat i que hi ha un contenciós pels diners que 

va disposar  l’Ajuntament que va presidir Miguel Zaragozá. Després 
figura un saldo de 200.000 en positiu a un compte de la Caixa Rural i 
48.628 en negatiu. El que es fa amb esta informació errònia és sumar 
els saldos en positiu i restar el negatiu. La Sra. Montull diu que açò  
no és correcte i que el saldo a la data citada era de 123.722,18 € + 
90.141,90 €, i es devia el saldo disposat del compte de crèdit, per la 
qual cosa el saldo positiu era 75.093,90 € més els 90.151 del compte 
de  la donació dels Germans Folch Traver, però que també cal parlar 
dels préstecs i de les factures pendents de pagament, i el total pendent 
de pagament i dels préstecs pujava a 263 milions de pessetes,  que 
també cal dir que el pendent de cobrament, per tributs i subvencions, 
pujava a 156.238,22 €, però que cal dir la realitat del pendent de 
pagament, ja que el capital viu dels préstecs era 442.077,86 €, les 
factures pendents de pagament 250.864,74 € i obligacions pendents 
de pago per certificacions que s’han anat pagant posteriorment.

El Sr. Zaragozà diu que com es fa a tots els ajuntaments.

La Sra. Montull diu que simplement volia aclarir aquest tema.
El Sr. Viol pregunta a la Sra. Montull quant es devia realment quan se’n 
va anar el Sr. Zaragozà i el seu equip.
La Sra. Montull diu que 263 tres milions de pessetes.

El Sr. Alcalde diu que el que quede clar és que a trenta-u de desembre 
l’ajuntament devia més de 200 milions de pessetes.

La Sra. Orient pregunta quantes factures es deuen a data d’avui.
La Sra. Montull diu que es dirà al pròxim ple, i també quantes se n’ 
han pagat.
La Sra. Orient diu que perquè es feien moltes obres.
El Sr. Alcalde diu que per a les obres s’ha de buscar finançament, però 
no amb préstecs.

El Sr. Zaragozà diu que la pista de la  Ravaleta va costar més de 
cinquanta milions perquè la van haver d’alçar tres o quatre vegades.
El Sr. Viol diu que no és així i que falta a la veritat.

El sr. Alcalde diu que ja es veurà com acaben el museu, les unitats 
apartamentals i el centre de dia.
La Sra. Orient Julian diu que el que cal fer és obrir el centre de dia.

El Sr. Alcade diu que si no hagueren agafat a eixe arquitecte, que no ha 
fet més que maleses, pot ser que estiguera tot obert.

I com parle molta gent alhora el Sr. Alcalde alça la sessió, a les vint-i-
tres hores i vint-i-vuit minuts, de la qual cosa jo, el Secretari, done fe.


